
              ROMÂNIA
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
MUNICIPIUL CARANSEBEŞ
        CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

           Încheiat astăzi, 29.11.2023 cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş prin Dispoziţia nr.738/23.11.2023 a Primarului municipiului Caransebeş, prin care 
se propune ordinea de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş din 
data de 29.11.2023.
           În conformitate cu dispoziţiile art.133, alin.(1) si art.134, alin.(1), lit.a), alin.(2), 
convocarea Consiliului Local s-a făcut în scris, prin grija Secretarului municipiului Caransebeş, 
precizându-se data, ora, locul desfăşurării şedinţeisi proiectul ordinii de zi a acesteia.
          Proiectul ordinii de zi a fost adus la cunoştinţa locuitorilor municipiului Caransebeş prin 
mass-media locală şi prin afişare la sediul Consiliului Local al municipiului Caransebeş.
          La şedinţă participă Primarul municipiului Caransebes, Secretarul General al municipiului  
Caransebeş, Ana Bratu si sunt prezenti 18 consilieri locali, absentand motivat domnul Pasat 
Aurel.
De asemenea, sunt prezenţi şi reprezentanţi ai mass-media locală.
Şedinţa este publică şi lucrările se desfăşoară în limba română.
Secretarul municipiului Caransebes constată că sunt îndeplinite condiţiile art.137, alin.(1) din 
OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ,şedinţa Consiliului Local fiind legal constituită.

PROIECTUL ORDINII DE ZI

al sedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş, din data de 29.11.2023.

1.- Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Caransebeş 
din data de 29.11.2023.

2.-  Aprobarea procesului-verbal  al  şedinţei  extraordinare a Consiliului  Local  al  municipiului  
Caransebeş, convocata de indata, in data de 14.11.2023.

3.-  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  documentației  Studiu  de  Fezabilitate  /  DALI  
“Revitalizare  și  amenajare  spații  verzi  în  municipiul  Caransebeș”,  a  indicatorilor  tehnico-
economici și a devizului general al investitiei.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

4.- Proiect de hotărâre privind  dobandirea de către municipiul Caransebes a investitiei, Stație  
Pompare Apa Uzata  in Municipiul Caransebes, Str. Closca, nr.34,  ca urmare a renuntarii SC 
GUGULANU SRL în favoarea municipiului Caransebes și trecerea acesteia în domeniul public al  
municipiului .

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

5.-  Proiect  de  hotarare  privind  dobandirea  de  către  municipiul  Caransebes   a  lucrarilor  ,,  
Bransament  de  Apa   in  Municipiul  Caransebes,  Str.Scorilo,  nr.26,  ca  urmare  a  renuntarii  
domnilor Boboc Cristian si Boboc Loredana Nicoleta în favoarea municipiului Caransebes și  
trecerea acestora în domeniul public al municipiului.



 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

6.-  Proiect  de  hotarare  privind modificarea  art.1  al  HCL nr.  210/29.08.2023,  cu  privire  la  
însușirea   documentației  și  aprobarea  dezmembrarii  imobilului  înscris  în  CF  nr.  39738  
Caransebes,  în  vederea  amenajarii  imobilului  din  strada  Nicolae  Balcescu,  proprietatea  
municipiului Caransebes.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

7.- Proiect de hotarare privind modificarea și completarea HCL nr.216/28.09.2023 cu privire la  
insușirea documentatiei si aprobarea dezmembrarii terenului înscris în CF nr. 41193 Caransebes,  
conform cotelor de proprietate detinute de  municipiul Caransebes, Societatea Femeilor Ortodoxe  
și domnii Anderca Adrian Raul și Anderca Lavinia Ramona.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                              
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

8.- Proiect de hotarare  privind solutionarea cererilor de atribuire a  unor  suprafete de teren, in  
folosinta gratuita, conform prevederilor Legii nr.15/2003.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

9.- Proiect de hotarare  privind aprobarea indreptarii erorii materiale  cu privire la numărul de  
Carte Funciara din cuprinsul HCL nr. 242/27.10.2023, privind retragerea dreptului de folosinta  
gratuita a unor terenuri atribuite în folosinta gratuita in baza Legii nr.15/2003.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

10. - Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra unor terenuri  
atribuite in baza Legii nr.15/2003 .         

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

11.- Proiect de hotarare privind trecerea parcelei cu nr cad 46232 din CF 46232 – Caransebeș,  
din proprietatea privată a municipiului Caransebeș, în proprietatea publică cu destinația  drum  
de acces la loturile de teren atribuite conform Legii nr. 15/2003.

  Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

12.- Proiect de hotarare  privind  însușirea  și  aprobarea  documentației de alipire a imobilelor  
inscrise în CF nr. 45809 Caransebes,  CF nr. 45729 Caransebes  și CF nr. 41633 Caransebes, cu  
destinația construire trotuare, strada Traian Doda, Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                           
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1



13.-  Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  si  functionare  a  
patinoarului artificial  din municipiul Caransebeș.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

14.- Proiect de hotarare  privind  aprobarea  organizarii  ,,Târgului de Craciun” din municipiul  
Caransebeș,  în  perioada 01.12.2023-31.12.2023, în  Parcul  Gen.  I.  Dragalina  din  municipiul  
Caransebeș și a Regulamentului de funcționare a Târgului de Crăciun.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

15.- Proiect de hotarare privind  atribuirea în folosință gratuită pe durata existenței construcției,  
doamnei Copaceanu Georgiana Anastasia, Cetățean de Onoare al municipiului Caransebeș, a 
terenului înscris în CF nr. 45620 Caransebeș.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                             
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

16.- Proiect de hotarare privind aprobarea  intrarii doamnei Popa Crucița- Maria,  ca membru în  
cadrul Asociației  Grupul de Actiune Locala Caransebes.

                    Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                           
Prezintă: Comisia de specialitate nr.1

17.-  Proiect  de hotarare  privind prelungirea termenului  de valabilitate  a Planului  Urbanistic  
General al municipiului Caransebes, conform O.G. nr.33/2023,  pana la 31.12.2026.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                            
Prezintă: Comisia de specialitate nr.2

18.- Proiect de hotarare privind  transformarea unei functii  publice de consilier, clasa I,  grad  
profesional asistent,  în grad profesional principal,  la Compartimentul Juridic si resurse umane  
din cadrul  Directiei de Asistenta Sociala Caransebes.

 Iniţiator: Primarul municipiului Caransebes                                                                           
Prezintă: Comisia de specialitate nr.5

Punctul 19. - Întrebări.Interpelari.
Punctul 20 .- Diverse.

Punctul 1.  Aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 
Caransebeş din data de 27.10.2023.
Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu 6 proiecte de hotarare:
1. Proiect de hotarare privind aprobarea  noii durate de  implementare și a cheltuielilor estimate 
aferente finalizarii   proiectului cu titlu ,, Infiintare centru de zi pentru persoane varstnice in 
municipiul Caransebes”, finantat în cadrul Programului Operațional Regional 2014-2020.



2. Proiect de hotarare privind depunerea proiectului „Reabilitare si eficientizare energetica 
Școala Generala din Aleea Alunișului, nr.1, Municipiul Caransebeș, județul Caras-Severin”.
3. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza DALI
  ,, Amenajare locuri de joaca în municipiul Caransebes, Jud. Caras-Severin – VALEA 
CENCHII” și a indicatorilor tehnico economici.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza DALI
 ,, Amenajare locuri de joaca în municipiul Caransebes, Jud. Caras-Severin – JUPA” și a 
indicatorilor tehnico economici.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice faza DALI
   ,, Amenajare locuri de joaca în municipiul Caransebes, Jud. Caras-Severin – NORD” și a 
indicatorilor tehnico economici.
6. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local și a bugetului centralizat al institutiilor 
publice și activitatilor finatate intgral sau partial din venituri proprii pe anul 2023.
Se supune la vot completarea ordinii de zi cu proiectele mai sus mentionate și se aproba în 
unanimitate de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot ordinea de zi cu completarile  aduse și se aproba în unanimitate de voturi din cei  
prezenti.

Punctul 2. Aprobarea procesului-verbal al sedintei extraordinare a Consiliului Local al 
municipiului Caransebeş, convocata de indata in data de 14.11.2023.
Se supune la vot procesul- verbal și se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 3. Proiect de hotarare privind aprobarea documentației Studiu de Fezabilitate / DALI  
“Revitalizare și amenajare spații verzi în municipiul Caransebeș”, a indicatorilor tehnico-
economici și a devizului general al investitiei.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.

Punctul 4. Proiect de hotarare privind dobandirea de către municipiul Caransebes a 
investitiei, Stație Pompare Apa Uzata in Municipiul Caransebes, Str. Closca, nr.34, ca urmare a 
renuntarii SC GUGULANU SRL în favoarea municipiului Caransebes și trecerea acesteia în 
domeniul public al municipiului .
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba în unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 5. Proiect de hotarare privind dobandirea de către municipiul Caransebes  a 
lucrarilor ,, Bransament de Apa  in Municipiul Caransebes, Str.Scorilo, nr.26, ca urmare a 
renuntarii domnilor Boboc Cristian si Boboc Loredana Nicoleta în favoarea municipiului 
Caransebes și trecerea acestora în domeniul public al municipiului.
Se supune la vot proiectul de hotarare si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenți.

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind modificarea art.1 al HCL nr. 210/29.08.2023, cu 
privire la însușirea  documentației și aprobarea dezmembrarii imobilului înscris în CF nr. 39738 
Caransebes, în vederea amenajarii imobilului din strada Nicolae Balcescu, proprietatea 
municipiului Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 7. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr.216/28.09.2023 cu 
privire la insușirea documentatiei si aprobarea dezmembrarii terenului înscris în CF nr. 41193 
Caransebes, conform cotelor de proprietate detinute de  municipiul Caransebes, Societatea 
Femeilor Ortodoxe și domnii Anderca Adrian Raul și Anderca Lavinia Ramona.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti cu 16 
voturi pentru . Doamna Ponetchi Maria și doamna Bistrean Sanda Ionela nu voteaza.

Punctul 8. Proiect de hotărâre privind solutionarea cererilor de atribuire a unor suprafete de 
teren, in folosinta gratuita, conform prevederilor Legii nr.15/2003.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.



Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea indreptarii erorii materiale cu privire la 
numărul de Carte Funciara din cuprinsul HCL nr. 242/27.10.2023, privind retragerea dreptului 
de folosinta gratuita a unor terenuri atribuite în folosinta gratuita in baza Legii nr.15/2003.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 10. Proiect de hotărâre privind retragerea dreptului de folosinta gratuita asupra 
unor terenuri atribuite in baza Legii nr.15/2003 .
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 11. Proiect de hotărâre privind trecerea parcelei cu nr cad 46232 din CF 46232 – 
Caransebeș, din proprietatea privată a municipiului Caransebeș, în proprietatea publică cu 
destinația  drum de acces la loturile de teren atribuite conform Legii nr. 15/2003.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 12. Proiect de hotărâre privind  însușirea  și  aprobarea  documentației de alipire a 
imobilelor inscrise în CF nr. 45809 Caransebes,  CF nr. 45729 Caransebes  și CF nr. 41633 
Caransebes, cu destinația construire trotuare, strada Traian Doda, Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
      Punctul 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare si 
functionare a  patinoarului artificial  din municipiul Caransebeș.
Domnul Viceprimar spune ca a depus un amendament.
Domnul Sabadis Ionel Adreian da citire:
      ,, Să fie eliminata taxa de 10 lei prevazuta la art.7 pentru accesul pe gheață, întrucât nu toate 
familiile își permit sa o plătească, astfel încât, orice copil din Caransebes sa poată avea acces 
gratiut la patinoar.
Domnul Primar spune ca și dansul a depus un amendament și da citire:
     ,, Accesul va fi gratuit pentru elevi și studenți pe baza carnetului de elev/legitimatie de student.  
Prescolarii vor avea acces gratuit cu un insotitor adult(peste 18 ani).
De asemenea, în toate sarbatorile legale, accesul va fi gratuit pentru toată lumea.
Se supune la vot amendamentul propus de domnul Viceprimar și se aproba în unanimitate de 
voturi din cei prezenti.
Doamna secretar spune ca potrivit Regulamentului Consiliului Local, daca amendamentele se 
refera la acelasi text si se adopta unul dintre ele, celalalte amendamente nu se mai supun la vot. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul adus si se aproba in unanimitate de 
voturi din cei prezenti.
Domnul Corduneanu Marian felicita pe domnul Viceprimar pentru amendamentul adus si spune 
ca anul trecut, copiii nu au putut face sport, este un lucru benefic pentru copii, un cadou pentru 
copiii din Caransebes.
       Domnul Curelea Dragos intreaba cat a costat patinoarul?
       Domnul Primar spune ca 190000 lei.

Punctul 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizarii ,,Târgului de Craciun” din 
municipiul Caransebeș, în perioada 01.12.2023-31.12.2023, în Parcul Gen. I. Dragalina din 
municipiul Caransebeș și a Regulamentului de funcționare a Târgului de Crăciun.

Domnul Curelea Dragos anunța ca are un amendament depus la acest proiect de hotărâre și 
anume ca suma pentru inchiriere să fie de 1500 de lei în loc de 2500 lei.

Domnul Purdescu Alin întreabă dacă este undeva specificat, în caz de vreme rea ca se închide  
Parcul.

Domnul Primar spune, ca, conform legii este obligatia noastră sa l inchidem, tot timpul așa a 
fost. Patinoarul este de o dimensiune mare și de aceea, am zis să fie montat în parc, Târgul de 
Crăciun, acolo sunt lumini, vedem cum va fi anul acesta și în parc.

Domnul Paica Simion atrage atenția ca micsorarea taxei pentru evenimente a fost de fiecare 
data, propunerea dansului, sa nu i mai sclavagim pe antreprenorii noștri din oraș.
Se supune la vot amendamentul propus de domnul Curelea Dragos Constantin  și se aproba în 
unanimitate de voturi din cei prezenti.



Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul adus si se aproba in unanimitate de 
voturi din cei prezenti.

Punctul 15. Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosință gratuită pe durata existenței 
construcției, doamnei Copaceanu Georgiana Anastasia, Cetățean de Onoare al municipiului 
Caransebeș, a terenului înscris în CF nr. 45620 Caransebeș.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
      Punctul 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea  intrarii doamnei Popa Crucița- Maria,  
ca membru în cadrul Asociației  Grupul de Actiune Local Caransebes.
Domnul Primar spune ca domnul  Gozman a depus o solicitare pentru completarea proiectului si 
propune ca  amendament si da citire:
        ,, Avand in vedere solicitarea Asociatiei Grupului de Actiune Local Caransebes, nr. 
44/28.11.2023, inregistrata in cadrul Primariei Caransebes, cu nr. 28497/28.11.2023, 
reprezentata legal de PresedintePr. Gabriel Gosman- Pop, propunem:
Art.2. Aprobarea actualizarii statutului Asociatiei Grupul de Actiune  Local Caransebes, avand in  
vedere urmatoarele: 
a) Scopul asociatiei si exceptarea de la plata a cotizatiei pentru persoanele fizice relevante;
b)Prevederile legate de cotizatie si cuantumurile acesteia a fi prevazute de catre 
RIF(rEGULAMENTUL Intern de Functionare)
c) Reguli privind forma si voturile consiliului director, anexa la prezenta.
Art.3. Aprobarea Regulamentului Intern de functionare al Asociatiei Grupul de Actiune Local 
Caransebes”.
Se supune la vot amendamentul propus si se aproba cu unanimitate de voturi din cei prezenti.
Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul adus si se aproba in unanimitate de 
voturi din cei prezenti.

Punctul 17. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de valabilitate a Planului 
Urbanistic General al municipiului Caransebes, conform O.G. nr.33/2023,  pana la 31.12.2026.

Domnul Purdescu Alin întreabă care este situația PUG ului?
Domnul Primar spune ca s a prelungit la nivel național, era conditia sa-l finalizam pana la 

sfârșitul anului, majoritatea UAT urilor nu l au finalizat.
Domnul Vicepriamr spune ca în 2010 trebuia actualizat. Tot ce a ținut de Primărie este făcut.
Domnul Purdescu Alin spune ca, s-a înțeles ca noi nu l am fi avut.
Doamna Arhitect Șef spune ca termenul de valabilitate este de 10 ani, iar din 2010  nu s-a 

mai actualizat.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
    Punctul 18. Proiect de hotărâre privind transformarea unei functii publice de consilier, clasa I,  
grad profesional asistent,  în grad profesional principal,  la Compartimentul Juridic si  resurse  
umane din cadrul  Directiei de Asistenta Sociala Caransebes.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul   1  peste  ordiena  de  zi:  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea   noii  durate  de  
implementare și a cheltuielilor estimate aferente finalizarii   proiectului cu titlu ,, Infiintare centru  
de  zi  pentru  persoane  varstnice  in  municipiul  Caransebes”,  finantat  în  cadrul  Programului  
Operațional Regional 2014-2020.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  2 peste ordiena de zi: Proiect de hotărâre privind depunerea proiectului „Reabilitare si  
eficientizare  energetica  Școala  Generala  din  Aleea  Alunișului,  nr.1,  Municipiul  Caransebeș,  
județul Caras-Severin”.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba cu majoritate de voturi din cei prezenti cu 17  
voturi pentru. Domnul Dragomir Cristian Eugen nu voteaza.
Punctul  3 peste ordiena de zi:  Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentatiei tehnico-
economice faza DALI ,, Amenajare locuri de joaca în municipiul Caransebes, Jud. Caras-Severin  
– VALEA CENCHII” și a indicatorilor tehnico economici.



Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  4 peste ordiena de zi:  Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentatiei tehnico-
economice faza DALI
 ,,  Amenajare  locuri  de  joaca  în  municipiul  Caransebes,  Jud.  Caras-Severin  –  JUPA” și  a  
indicatorilor tehnico economici.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul  5 peste ordiena de zi:  Proiect de hotărâre privind  aprobarea  documentatiei tehnico-
economice faza DALI  ,, Amenajare locuri de joaca în municipiul Caransebes, Jud. Caras-Severin  
– NORD” și a indicatorilor tehnico economici.
Domnul Curelea Dragos Constantin spune ca sumele sunt foarte mari, de exempul la locul de  
joaca cel cu 800 mii lei, locul în sine este 200 000 lei, restul sunt alte lucrări.
Domnul Viceprimar spune ca totul depinde de produs, pui o Dacie cu un Mercedes?
Domnul  Dragomir  Cristian  spune  ca  personal  nu  I  plac  aceste  locuri  de  joaca,  ar  trebui  
abiectivele schimbate, tinerii nu au nevoie de aceste locuri.
Domnul Primar spune ca aceste locuri sunt pentru copiii mici.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.
Punctul   6 peste ordiena de zi:  Proiect  de hotărâre privind  rectificarea bugetului  local  și  a  
bugetului centralizat al institutiilor publice și activitatilor finatate intgral sau partial din venituri  
proprii pe anul 2023.
Se supune la vot proiectul de hotărâre si se aproba in unanimitate de voturi din cei prezenti.

Punctul 19 . Întrebări.Interpelari.
Domnul Isac Daniel,director SPIR, il  intreaba pe domnul viceprimar daca este gratis pentru 

toti copiii din toate zonele accesul la patinoar ?
Domnul Viceprimar spune ca din toate zonele.
Domnul Primar intreaba daca taxa este eliminata de tot, ca nu se intelege?
Domnul Viceprimar spune ca doar pentru copii.
Domnul Paica Simion spune ca se inaugureaza Ruinele, dar sa se faca un pic curat in centru.
Domnul Primar spune ca nu va avea loc nicio inaugurare doar s a gandit sa viziteze aceasta 

lucrare, pentru ca receptia finala nu este inca, gata.
Domnul Bogdea Constantin, administrator public, spune ca receptia finala va fi in decembrie,  

noi am depus actele asteptam termenul, se poate vedea este un spatiu deschis, este un proiect 
foarte frumos.

Domnul Primar spune ca ruinele le am inclus in traseu, ca sa le vizitam in drum spre Parc la 
1 decembrie.

Domnul Corduneanu Marian intreaba ce se intampla cu Piata de vechituri?
     Doamna Luminita Verdes , director Piata Gugulanilor, spune ca este o suprafata foarte mare 
de 11000 mp, piata functioneaza pe autofinantate, nu avem bani sa o cimentam, dar am vorbit sa 
fie pus niste pietris acolo.

Domnul Dascalu Valentin spune ca, oricum, Piata se afla in albia raului si nu are voie sa fie 
cimentata.

 Domnul Corduneanu Marian intreaba daca se poate intra in Piata, acum?
 Doamna Luminita Verdes  spune ca a facut trotuarele care erau prioritare.
  Domnul Corduneanu Marian intreaba pe domnul Isac Daniel, daca are Raportul Curtii de 

Conturi si daca il poate prezenta.
   Domnul Preda Marius, director economic spune ca, Curtea de Conturi a venit sa verifice  

UAT- ul, a verificat si  situatiile finaciare de la primarie dar si de la unitatile subordonate. In 
urma controlului, nu sunt prejudicii doar reglari intre situatiile financiare.

Domnul Bogdea Constantin spune ca, conform legii, raportul nu mai trebuie prezentat, se 
publica pe site, sa fie pentru toata lumea.

Domnul Corduneanu Marian intreaba ce sa intampla cu padocul?
Domnul Isac Daniel spune ca este gata, dar mai este curentul, speram ca la anul sa fie.



Domnul Todorescu Lazar multumeste pentru bancile puse la Generala 7 si intreaba cat se fac 
lucrarile pe Calea Severinului.

Domnul Liviu Jigoria, director Directia Strategii,  spune ca sigur vor ramane pentru la anul.
Domnul Paica Simion spune ca ar trebui la Piata sa fie un om la incasat si pe partea cealalta 

ca in fata si eventual la drumuri vorbit pentru niste piatra.
Domnul Viceprimar intreaba daca pomii de la Jupa au aviz de taiat si ca ar trebui sa nu mai 

fie neglijata aceasta problema.
Domnul Isac Danile spune ca nu exista aviz de taiat.
Domnul Bogdea Constantin spune ca avizele se dau pe o perioada , expira daca nu se taie.
Domnul Curelea Constantin da citire adresei cu nr. 27142/56 din 13.11.2023 a  domnului 

Preda Nicolae.
Domnul Primar spune ca ne trebuie un teren si un punct de bransare acolo, pe partea 

cealalta, o sa face subtraversarea noi ca sa le oferim , si o sa nu  mai mearga o conducta 
paralela cu strada respectiva dar proiectul asa a fost facut, cu partea respectiva, partea stanga.

Domnul Bogdea Constantin spune ca  ordonanta cu care noi am facut si care era valabila 
daca nu ma insel, pana prin martie, acea ordonanta era in asa fel incat trebuia sa legi  puncte ale  
municipiului am ales 3 puncte, stiti in  Teius, Valea Cenchii si catre Sesu Rosu la gara , le am ales  
puncte ale municipiului. Am facut in baza acelei ordonantei si tocmai astazi am emis factura sa 
ne dea banii inapoi. Noi ne primim banii inapoi esalonat 5 ani de zile, practic noi am facut pe 
gratis in 5 ani ne primim banii. Acum extinderile cu noua ordonanta ne permite ca unitate sa 
facem extinderi asa cum spunea domnul Primar dar nu se poate face decat o extindere care sa fie 
dimensionata astfel incat sa dea la toate blocurile. Amdiscutat ca o sa o facem, dar sunt unii 
cetateni care se grabesc si vor sa faca pe banii lor, gen Palace, care si a facut pe bani lui si are 
gaz, noi daca facem pe institutie trebuie neaparat sa facem dimensionarea astfel incat sa oferim 
posibilitatea tuturor sa se racordeze.

Domnul Curelea Dragos spune vis a vis de crerea de la Transal nu a vazut la mapa nici un 
punct cu ceea ce si doreau ei, marirea tarifului maturatului stradal, intrucat vin si maririle de 
salariu la minimul pe economie, care arunca  in aer toate previziunile dansii

 A trecut un an de zile de la plecarea domnului Schinteie si nu vizez eu aceasta functie dar 
inca sunt 4 membrii in in CA, dar inac nu ati venit cu o propunere.

Domnul Primar spune ca se poate venii cu aceasta propunere.
Domnul Viceprimar spune ca Domnul Schinteie Petru a fost in mai multe consilii de 

administratie. Se paote venii in urmatoarea sedinta.
Domnul Corduneanu Marian intreaba de domnul director al SC GUGULANIA, ca nu l -a mai 

vazut de mult, de la prelungirea mandatului, il rog sa prezinte statul de plata pentru fiecare 
angajat pentru  sedinta  viitoare.

Domnul Stefaroi Vlad, doreste sa se aduca si balanta.
Domnul Corduneanu Marian spune ca vrea sa vada cati angajati sunt acolo. De o luna de zile  

incerc sa dau de doamna Manager al Casei de Cultura si nu o gasesc, sa vad ce este cu acel 
microbus, pacat sa l tina acolo de 3 ani de zile, poate avem nevoie de acel microbuz in alta parte, 
nu o gasim deloc, doamna este pontata 8 ore.

Doamna Bistrean Sanda Ionela spune ca nu este de gasit, nu raspunde la telefon, nu este 
prezenta la niciun eveniment din oras.

Domnul Stefaroi Vlad spune ca este angajat si un sofer acolo.
Domnul Corduneanu Marian spune ca da, dar a inteles ca are numai categoria B, dar ii 

trebuie C.D.E.
Punctul 20. Diverse.

Doamna Beica Nicoleta presedinte Asociatia Tibiscum se afla in sala deoarece are o adresa  
prezentata Consiliului Local. Data trecuta, in sedinta, s a discutat despre caminul de la Jupa, ca  
se va pune o taxa pe camin.



Domnul Viceprimar spune ca au fost sesizati de catre locuitori, ca acel camin este tot timpul  
inchis,ca nu se desfasoara nici o activitate acolo, noi am discutat cu consilierii si de aceea am  
cerut acest raport.
Doamna  Beica Nicoleta spune ca, taxa nu este pentru camin, se ia o taxa pentru utilitati, am avut  
diferite activitati, dar noi nu vrem sa ajunga Caminul, din nou, cum a fost.
Domnul Curelea Dragos intreaba, daca cineva face o activitate, in baza unei cereri poate intra  
acolo?
Domnul Isac Daniel spune ca, mai greu se intra acolo, la Ruga s a spus ca nu intra nimeni acolo
Domnul Viceprimar spune ca, cei de la SPIR au facut curat tot timpul acolo.
Domnul Dascalu Valentin spune ca SPIR trebuie sa faca, ca, daca nu face, ne trezim iar, cu ruine.
Domnul Primar spune ca reclamatiile care vin, spun ca nu le permiteti sa intre in Camin, sa  
desfasoare si alte activitati, dumneavoastra Asociatia, aveti un drept de folosinta, dar nu detineti  
pe viata acest  drept,  este  singurul  spatiu public  in care poate cetatenii  doresc sa desfasoare  
anumite activitati, pe care le permite legea. Am impresia ca sunteti 2, 3 familii acolo, care va  
certati. Dumneavoastra, ca si administrator, ar trebui sa fiti deschisa pentru toata lumea.
Domnul Viceprimar spune ca ar trebui sa discutati cu domnul Bodeanu Alin-delegat satesc si sa  
va intelegeti cu privire la Camin. Poate domnul Bodeanu Alin, are alte planuri.
Domnul Ruicu Ovidiu spune ca, noi nu suntem impotriva, dar dorim sa pastram caminul asa cum  
este, sa nu l stricam.

Domnul Ionel – Adreian Sabadis multumeşte colegilor consilieri pentru prezenţă, apoi 
declară închise lucrările şedinţei. Şedinţa a fost publică si s-a incheiat la ora 15.30, drept pentru 
care s-a încheiat prezentul proces- verbal într-un singur exemplar.

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,
      LS. Consilier, Ionel – Adreian Sabadîș

           CONTRASEMNEAZA,
           SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI

                 CARANSEBES

                                                                                            Ana Bratu

                                                           INTOCMIT,

                                                     Vetuta Dumbrava


